
Evalueringsrapport FIL1005 Høsten 2020 

 

1. Beskrivelse av og kommentarer til eventuelle avvik fra og endringer i emnebeskrivelsen 
Ingen avvik 

 

2. Spesielle forhold: Koronaen 

Dette var et svært spesielt semester pga koronasituasjonen. Dette innebar heldigitale 

forelesninger, mens seminarene gikk hybrid, bortsett fra ett som var heldigitalt.  Formatet for 

forelesningene var følgende: En forhåndsinnspilt video på ca 1 time, etterfulgt av en zoomsesjon 

i sanntid (som ikke ble spilt inn og lagt ut). Studentene måtte levere inn et spørsmål på forhånd 

til hver forelesning, og disse dannet grunnlaget for disposisjonen av zoomsesjonen.  Studentene 

ble imidlertid invitert til å bruke chat-funksjonen under zoomsesjonen, noe de også til en viss 

grad gjorde.  Alt i alt innebar dette faktisk større interaktivitet enn under vanlige fysiske 

forelesninger. 

 

3. Kommentarer til kvantitative gjennomføringsdata på emnet (karakterer, stryk, frafall) 
Av 110 påmeldte fulgte vel i snitt ca 50 undervisningen i zoomsesjonen.  Ialt var 96 oppmeldt til 

ordinær og utsatt eksamen, og av disse var det bare én stryk.  Karakterene fordelte seg slik: A 28, 

B 40, C 13, D 7 og E 2.  Jeg veldig fornøyd med dette resultatet, ettersom studentenes livs- og 

studiesituasjon helt klart var preget til det verre av koronarestriksjonene.  Det var mye bra; det 

var ikke jeg som var spesielt snill i karaktersettingen (det var ikke nødvendig).  Og noen 

besvarelser var svært gode, hvilket er bra stoffets vanskelighetsgrad tatt i betraktning.   

 

4. Er det indikasjoner/eksempler på særlig god kvalitet? Hvordan er de fulgt opp?  
Dette er ellevte gang jeg underviser i emnet, og jeg må igjen si meg fornøyd for min egen del.  

Jeg gjennomførte en studentevaluering vha et nettskjema, og resultatene var veldig bra (selv om 

svarprosenten ikke var særlig høy: ca 20%).   

 

5. Er det indikasjoner på sviktende kvalitet? Hvordan er de fulgt opp?  

Intet å bemerke. 

 

6. Hva er det fokusert på i denne perioden mht utvikling av studiekvalitet?  
Koronasituasjon gjorde at man måtte improvisere en del.  Dette må jeg vel si fungerte rimelig 

bra, forholdene tatt i betraktning – selv om jeg ved noen anledninger, særlig i begynnelsen, følte 

at jeg befant meg på grensen (og vel så det) av hva jeg mestret rent teknisk.  Studentene syntes 

også å være fornøyd – igjen forholdene tatt i betraktning.  

 

7. Forslag til tiltak for å forbedre emnet  

Intet å bemerke.   

 

Øyvind Rabbås 


